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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megkapják az otthoni szakápolók a működéshez 
szükséges finanszírozást?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Az otthoni szakellátásban dolgozó ápolók esetében évek óta változatlan a finanszírozás, veszélyben
van az országos lefedettségű szolgáltatói hálózat, miközben évi 70 ezer beteget látnak el.

A helyzet  kritikus,  több vidéki  városban már nincs  szakember,  egyre nőnek a várólisták,  sokan
elvesztik  a  lehetőséget,  hogy  szakszerű  rehabilitációval  újra  teljes  életet  élhessenek.  Ha  az
üzemanyag ára május után emelkedik, különösen a vidéken élő betegeket egyáltalán nem tudják
majd ellátni

Sokan már  több mint  25 éve  végzik  a  betegek otthoni  szakápolását,  rehabilitációját  és  hospice
ellátását és a megélhetési problémák miatt kénytelenek más területen elhelyezkedni a finanszírozási
nehézségek miatt.

Ezzel az ellátási formával a kórházi kezelések száma csökkenthető, illetve a bennfekvés időtartama
lerövidíthető, tehát tehermentesíti a fekvőbeteg intézeteket!

 

Kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre:

 

1. Mikor fogják megkapni az otthoni szakápolás és hospice ellátás egészségügyi szakdolgozói is a
2022. januárjában esedékes béremelést, akár a vizitdíj arányos megemelésének formájában?



 
 

2. Tervezik megemelni a vizitdíjat, hogy nem kelljen a magánszektorban, illetve pályát elhagyva
munkát vállalniuk az ápolóknak?  Ha igen, milyen mértékben?

 

3. Elképzelhető, hogy a jövőben a háziorvosok és védőnők mellett az otthoni szakápolási és hospice
szolgáltatók is mentességet kapnak a helyi iparűzési adó fizetése alól?

 

4. Mikor szűnik meg a vészhelyzet miatt alkalmazott átlagfinanszírozás az otthoni szakápolásban
résztvevők számára?

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter

(LMP)

Budapest, 2022. 06. 01.
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